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Susteren, 6 oktober 2019 
 

Notulen vergadering 1 oktober 2019 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden in OBS “De Springdonk” op woensdag 

1 oktober 2019. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  John Schulpen, Armand Gielen, Maria Gijzels, Peter Feijen en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Jac van de Winkel, Pierre Wagemans, Monique Meuffels en Marcel Boreas. 

Gast: Thijs Wetemans. 
 

Afwezig.  

Van het bestuur: André Gerhards. 

Ondersteunende leden: Jo Franken, Jan Cremers, Marlies Koks en Clarence Pielaat. 
  

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 

John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Mededelingen.  

Ton Ory deelt mee dat André Gerhards, Jo Franken, Clarence Pielaat, Marlies Koks en Jan Cremers zijn afgemeld. 
 

B. Vaststellen agenda. 

De toegestuurde agenda wordt vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 4 september 2019 worden doorgenomen. Jac vraagt naar de variatie in verschijningstermijnen van de 

notulen. Ton geeft aan dat dit afhankelijk is van zijn eigen agenda, maar dat hij altijd streeft naar een “z.s.m.”-termijn. 

Marcel deelt mee dat hij t.a.v. het vermelde bij paragraaf 1.A., WMO Huishoudelijke hulp agendering, dat hij op korte 

termijn met dit agendavoorstel komt met het “vereiste” draagvlak. De notulen worden geaccordeerd en door John en 

Ton geparafeerd. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 t/m 29 sept. 2019 is toegestuurd. De meeste correspondentie komt op een 

of andere manier bij agendapunten aan de orde. Ton benadrukt nog de datum voor het overleg met wethouder 

Meuwissen over de Energietransitie op donderdag 24 okt. verschoven wordt naar 20:00 uur die avond in de 

Harmoniezaal, aansluitend aan de gemeentelijke infoavond over de Energievisie die ervoor wordt gehouden.  
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 1 okt. 2019.  

In de afgelopen periode zijn er geen boekingen geweest. Batig saldo: 1.416,01 
 

5. Voortgang auteursrechtclaim. 

Het bestuur is doende deze onverkwikkelijke zaak intern af te handelen. 
 

6. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 

A. Stand van zaken. 

1) Korte reflectie Infoavond Energietransitie 16 sept. Koningsbosch; 

Marcel geeft in het kort een weergave van de presentatie en discussie. De avond werd matig bezocht door +/- 

10 personen uit K’bosch en nog een tiental van buiten die kern. Hij was eerstens verwonderd dat de presentatie 

verzorgd werd door de opsteller van de Energievisie, dhr. Fokkinga, i.p.v. de wethouder. Daarnaast was de 

presentatie van een zeer hoog technisch gehalte die van de aanwezigen veel voorkennis van zaken verwachtte. 

De indruk van zowel Marcel als Ton was dat na de presentatie de aanwezigen achterbleven met meer dilemma’s 

bij keuzes voor duurzaamheidsinitiatieven dan ervoor. 
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2) Korte reflectie Windpark Holtum Noord participatieoverleg 23 sept. Born; 

John deelt zijn indrukken van die avond. Een aantal aanwezigen werd op het verkeerde been gezet vanwege het 

karakter van de avond. Zij hadden een discussie over de plaatsing van de molens en de impact op de omgeving 

verwacht, maar kwamen bedrogen uit. Sommigen verlieten daarna onder luid protest de zaal. 

Het ging echter over de mogelijkheden tot participatie in de windmolens, zoals leningen en aandelen, als ook het 

laten delen van de omgeving in het rendement door de oprichting van een omgevingsfonds waaruit financiële 

ondersteuning van buurtprojecten gefinancierd kunnen worden. Middels een interactieve sessie werd gepeild 

op welke wijze aanwezigen wilden participeren in het project en de diverse fora ervan, zoals het omgevingsfonds. 

Wordt vervolgd. 
 

3) Voorbereiding overleg Energievisie met wethouder Meuwissen 24 okt.; 

Op 24 okt. wordt er in Susteren over de Energievisie een infoavond belegd in de Harmoniezaal van 18:30 – 20:00 

uur. Na afloop van deze infoavond wordt om 20:00 uur het eerder toegezegde overleg met de wethouder 

gehouden, eveneens in de Harmoniezaal i.p.v. op de Springdonk. 

Tijdens de voorbereidingsdiscussie blijkt dat op velerlei terreinen aannames en feiten sterk vermengd worden 

waardoor misverstanden dan wel oppositie ontstaat. Zo moeten in 2021 niet alle wijken van het gas af, maar 

dienen er wijken aangewezen te worden die kandidaat zijn om van het gas af te gaan. 

Door het ogenschijnlijk dwingende karakter van de Energievisie wordt de indruk gewekt dat het in veel gevallen 

om vastgestelde plannen gaat i.p.v. beleidsvoorstellen. 

Vanwege dit z.g. dwingende karakter worden door betrokken partijen, zoals bewoners, al vrij snel hakken in het 

zand gezet en blijkt het moeilijk om voor de beleidsvoorstellen een breed draagvlak te creëren. 
 

Op basis van de ervaringen, opgedaan door Marcel en Ton tijdens de infoavond in Koningsbosch en de discussie 

vanavond, wordt het volgende voorgesteld: 

• de presentatie dient sterk vereenvoudigd te worden naar een begrijpelijk niveau en in Jip & Janneke 

taal dan wel Taalniveau B-1;  

• Om te vermijden dat de Energievisie de indruk van een “heilig moeten” geeft;  

• Om draagvlak te creëren bij de inwoners door ze bij elke (volgende) stap te betrekken en naar hen zo 

duidelijk als mogelijk te informeren en te communiceren. Betrokkenheid en inzicht creëren vanzelf 

draagvlak; 

• Om naast zon- en windenergie oog te houden voor het scala aan alternatieven die er (soms op termijn) 

beschikbaar zijn dan wel komen; 

• Om voor “transitie-willigen” er begrijpelijke en non-commerciële adviezen voorhanden te hebben die 

hen de mogelijkheid biedt om zich zinvol te richten op de toekomst. Ergo, ga ik wachten op een 

warmtenet of schaf ik zelf alvast een warmtepomp aan bv.; 

• Inzicht te verschaffen t.a.v. wet- en regelgeving, nationaal en/of Europees, op het gebied van minimale 

afstanden tussen windturbines en gebouwen, zoals woningen, als ook landsgrenzen. In Duitsland zijn 

die reeds vastgelegd en hebben een bandbreedte tussen 300 m. en 1 Km; 

• Om een nulmeting in de totale gemeente Echt-Susteren te houden om vast te stellen hoe de inwoners 

staan t.o.v. duurzaamheid, maatregelen tegen CO2 uitstoot, de Energievisie en de Energietransitie etc. 
 

7. Rondvraag. 

Er zijn geen vragen. 
 

8. Sluiting. 

John sluit de vergadering met dank voor ieders inbreng om 21:45 uur.  

 
 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 4 

1. Presentielijst vergadering 1 oktober 2019; 

2. Agenda 1 oktober 2019; 

3. Correspondentielijst 1 t/m 29 sept. 2019. 
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Bijlage 2 

 

Openbare plenaire vergadering  118 
OBS De Springdonk, Schoutlaan 2, Susteren op woensdag 1 oktober 2019, 19:30 uur 

 Agenda  

1. Opening.  
A. Mededelingen; 

B. Vaststellen agenda. 
 

2. Notulen. 

Vaststellen concept notulen vergadering 4 september 2019.     
   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails:  
A. Overzichtslijst poststukken 1 t/m 30 sept. 2019; 

 

4. Financiën:  
A. Financieel overzicht t/m 1 oktober 2019. 

 

5. Voortgang Auteursrechtenclaim. 
 

6. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 
A. Stand van Zaken: 

1) Korte reflectie Informatieavond Energietransitie 16 sept. Oos Heem Koningsbosch; 

2) Korte reflectie Windpark Holtum Noord, participatie-overleg 23 sept. Born; 

3) Voorbereiding Overleg Energievisie met wethouder Meuwissen 24 oktober. 
 

7. Rondvraag.             
 

8. Sluiting.  
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Bijlage 3 

 

CORRESPONDENTIE   vanaf 1 september 2019. 

 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 

 

 

1. Op 2 september per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland de Nieuwsbrief #4 

van 2 september 2019. Deze Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden van de DR. 

 

2. Op 2 september per e-mail het correspondentieoverzicht vanaf 1 juni 2019 verstuurd 

aan alle leden van de Dorpsraad.  

 

3. Op 8 september per e-mail de leden van de DR gewezen op de verschuiving van de 

datum voor de volgende DR-vergadering naar 1 oktober. 

 

4. Op 11 september ontvangen van de gemeente, mevr. Massa, een voorstel tot overleg 

over de Gebiedsontwikkeling VDL-NedCar. De uitnodiging gedeeld met John en Pierre.  

 

5. Op 11 september ontvangen per e-mail van Burgerkracht Nieuwsbrief #33. Dit 

doorgestuurd aan Maria, Peter en Jan. 

 

6. Op 12 september ontvangen van de Antea-groep het verslag van de 1e participatie-

bijeenkomst voor de landschappelijke inrichting van het VDL-NedCar terrein e.o. Het 

verslag en ondersteunend materiaal toegestuurd aan alle leden van de Dorpsraad 

Susteren. 

 

7. Op 17 september per e-mail de leden van de DR nogmaals gewezen op de verschuiving 

van de datum voor de volgende DR-vergadering naar 1 oktober. 

 

8. Op 18 september ontvangen per e-mail van de gemeente, mevr. Massa, de definitieve 

datum/tijd (9 oktober 18:30 uur) voor het overleg over de Gebiedsontwikkeling VDL-

NedCar. De mededeling gedeeld met John. 

 

9. Op 20 september ontvangen per e-mail van de verkeersdeskundige, dhr. Verhaegh, de 

oplossing voor de parkeervakken in de Feurthstraat. De mail met de gecoördineerde 

oplossing verstuurd naar alle leden van de DR. 

 

10. Op 20 september per e-mail ontvangen per e-mail van het Windpark HoltumNoord de 

bevestiging van deelname aan het overleg op 23 september in Born. 

 

11. Op 20 september per e-mail ontvangen van de Anteagroep de bevestiging van 

deelname aan het 2e overleg over de landschappelijke inpassing van het VDL/NedCar 

terrein op 24 september. 

 

12. Op 23 september per e-mail de uitnodiging en agenda voor de DR-vergadering van 1 

okt. verstuurd aan alle leden. Tevens de concept notulen van de DR-vergadering van 4 

sept. bijgevoegd. 
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13. Op 23 september per e-mail de ondersteunende leden de Energievisie E-S en de 

Kaderstellende nota voor deze visie verstuurd aan de ondersteunende leden van de DR. 

De DR-bestuursleden hadden deze documenten in maart reeds ontvangen. 

 

14. Op 23 september ontvangen per e-mail van Burgerkracht Nieuwsbrief #34. Dit 

doorgestuurd aan Maria, Peter en Jan. 

 

15. Op 24 september per e-mail ontvangen van de gemeentelijke coördinator 

Duurzaamheid, mevr. Kuipers, het verzoek om het vervolggesprek op 24 okt. met 

wethouder Meuwissen over de Energietransitie te verschuiven naar 20:00 uur die 

avond in zaal Mirage of Harmoniezaal na afloop van de info-avond Energietransitie. 

Haar medegedeeld dat dit geen probleem was. 

 

16. Op 26 september per e-mail op verzoek van Menswel, Yvonne Damen, de uitnodiging 

en het inschrijvingsformulier voor de Fitheidstest 55+ verspreid aan alle leden. 

 

17. Op 27 september per e-mail ontvangen van de VKKL de september 2019 Nieuwsbrief. 

Deze per e-mail gedeeld met de bestuurs- en ondersteunende leden. 

 

18. Op 29 september per e-mail de correspondentielijst vanaf 1 sept. verstuurd naar alle 

leden. 

 

 


